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Vragen van de leden Schouw en Van Veldhoven (beiden D66) aan de 
minister voor Wonen en Rijksdienst over het herbestemmen van Rijksvastgoed 
(ingezonden 6 mei 2013). 

Vraag 1
Bent u van mening dat maatschappelijk vastgoed zo nuttig mogelijk 
aangewend zou moeten worden? 

Vraag 2
Wat is uw mening over het feit dat de Rijksgebouwendienst over een flink 
aantal inpandige parkeergarages alsmede parkeerterreinen beschikt, die in de 
avonduren en weekenden vaak grotendeels leeg staan? 

Vraag 3
Zouden de leegstaande parkeergarages in de avonduren en weekenden 
publiekelijk gebruikt kunnen worden om parkeerproblemen te voorkomen? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat openstelling van parkeerfaciliteiten van Rijksgebouwen 
in Nederland voor het bredere publiek een praktische oplossing zou kunnen 
bieden voor parkeerproblemen in grote steden zoals Den Haag? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Wat zijn volgens u de (veiligheids)belemmeringen om dit soort parkeerfacili-
teiten open te stellen voor het publiek? 

Vraag 6
Kunt u een overzicht geven van alle Rijksgebouwen, waar dit soort leeg-
staande parkeerfaciliteiten aanwezig zijn?
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